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معاون وزیر:
۲.۵ میلیون نفر در کشور عضو 

صندوق بیمه روستاییان و عشایر 
هستند

بیمه  صندوق  مدیرعامل  و  وزیر  معاون 
اجتماعی کشاورزان،  روستاییان و عشایر کشور 
گفت: ۲.۵ میلیون نفر در کشور عضو صندوق 
بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر 
هستند. بیت الله برقراری در جریان افتتاح دفتر 
کارگزاری سلمان آباد اردبیل در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: اولین سفر استانی را در سال جاری 
به استان اردبیل انجام دادیم تا قدردان تلاش 
خدمات  ارائه  در  کارگزاران  و  صندوق  فعالان 
مطلوب تر به جامعه روستایی و عشایری باشیم.

وی تصریح کرد: این صندوق که مولود انقلاب 
اسلامی است، بر اساس اصل ۲۹ قانون اساسی 
شکل گرفته و ارائه خدمات بیمه ای را به جامعه 
و  وزیر  معاون  هستیم.  ناظر  و  شاهد  هدف 
کشاورزان،  اجتماعی  بیمه  صندوق  مدیرعامل 
که  کسانی  گفت:  کشور  عشایر  و  روستاییان 
خدمات  از  می توانند  شده اند،  صندوق  عضو 
بهره مند  کارافتادگی  از  بازنشستگی،  مستمری 
شده و در صورت فوت بیمه شده خانواده های 
آنها از مستمری بازماندگی نیز می توانند بهره 
ببرند. برقراری ضرورت آگاهی بخشی به عموم 
روستاییان و عشایر را در بهره مندی از خدمات 
کارگزاری  افزود: ۵۰  و  یادآور شد  این صندوق 
فعال و دائم در این استان در خط مقدم ارائه 

خدمات به جامعه هدف هستند.
تعامل  و  صندوق  از  پشتیبانی  ضرورت  وی 
بیشتر با آحاد جامعه به ویژه روستاییان، عشایر 
کرد:  خاطرنشان  و  شد  یادآور  را  کشاورزان  و 
این امر زمینه ترغیب بیشتر جامعه هدف را به 
عضویت در این صندوق فراهم کرده تا آتیه خود 

را با عضویت در صندوق تضمین کنند.
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  برقراری 
عضو  کشور  در  نفر  میلیون   ۲.۵ کرد:  اضافه 
کشاورزان  روستاییان،  اجتماعی  بیمه  صندوق 
و عشایر هستند و تلاش ما بر این است تا در 

سال جاری بر این تعداد بیمه شده بیفزاییم.
وی بیان کرد: این صندوق در مسیر تحقق 
بر  سعی  و  می کند  تلاش  اجتماعی  عدالت 
بهترین  بیمه ای  چتر  گسترش  با  تا  است  این 
ارائه  هدف  جامعه  به  را  و کیفی ترین خدمات 
کند. برقراری در ادامه سخنان خود اظهار کرد: 
کسانی که عضو صندوق هستند، تنها پنج درصد 
از حقوق و درآمد خود را به عنوان حق عضویت 
پرداخت می کنند و در نقطه مقابل ۲.۵ برابر 
به عنوان ذخیره  تا  افزوده  این مبلغ  به  دولت 
این  از  کارافتادگی  از  یا  و  بازنشستگی  ایام  در 
مبلغ استفاده کنند. وی به ۱۰ سطوح درآمدی 
صندوق اشاره کرد و گفت: در سال های گذشته 
معرفی  طبقه  هشت  در  درآمدی  سطوح  این 
شده بود که این سطح را به ۱۰ رده افزایش دادیم 
که در سطح ۱۰ فردی که ۳۰ درصد حق بیمه 
پرداخت می کند، ۷۰ درصد مبلغ را دولت واریز 
کرده و در پایان دوره تعهدات بیمه ای می تواند تا 
مبلغ هفت میلیون و ۱۰۰ هزار تومان مستمری 
برقراری تصریح کرد: در سطوح  دریافت کند. 
تا  تومان  از ۱۰۰ هزار  اعضا  پرداختی  تا ۱۰  یک 
۳۰۰ هزار تومان انجام می شود و دولت با ۲ برابر 
پرداختی به این مبلغ سعی دارد تا کمک ها و 
مساعدت های بیشتری را به اعضای این صندوق 
داشته باشد. معاون وزیر و مدیرعامل صندوق 
بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر 
کشور افزود: امکان انتقال سوابق بیمه ای از بیمه 
تأمین اجتماعی به صندوق و برعکس مهیا شده و 
اعضا به راحتی می توانند به این کار دست بزنند. 
وی در ادامه سخنان خود خاطرنشان کرد: هر 
قدر روستاییان و عشایر در سطح بالاتر پرداختی 
داشته باشند، به همان میزان مستمری در پایان 

دوره تعهدات خود دریافت خواهند کرد.
افزایش  با  کرد: سال گذشته  اضافه  برقراری 
۶۰ درصدی سطوح درآمدی متقاضیان، سعی 
بر این شد تا دولت نیز مبالغ پرداختی خود را 
به صندوق افزایش دهد. وی بیان کرد: دولت 
سیزدهم تمام تعهدات خود را به صندوق انجام 
داده اما از دولت های گذشته برخی تعهدات بر 
زمین مانده است. برقراری نگاه دولت مردمی 
رئیسی را به این صندوق یادآور شد و ادامه داد: 
بودجه ما در یک اقدام بی نظیر در این دولت 

۱۶۵ درصد در سال جاری افزایش یافته است.

رئیس کل دادگستری استان زنجان 
خبرداد

کاهش ۱۵ درصدی تغییر کاربری 
اراضی در استان زنجان

گفت:  زنجان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
تغییر کاربری اراضی طی سال گذشته در استان 

زنجان ۱۵ درصد کاهش دارد.
در  نیارکی  صادقی  اسماعیل  الاسلام  حجت 
جرم  وقوع  از  پیشگیری  ستاد  جلسه  اولین 
دادگستری استان، ضمن گرامیداشت روز شورای 
اسلامی، روزکارگر و روزمعلم گفت: در نامگذاری 
این روزها حکمتی نهفته است که توجه حاکمیت 
پیش  از  بیشتر  موضوعات  این  به  را  مردم  و 

معطوف می کند.
اخیر مقام معظم  فرمایشات  به  اشاره  با  وی 
مورد معضلات  در  کارگران  با  دیدار  رهبری در 
اجتماعی از ضرورت برنامه ریزی جهت پیشگیری 
افزود:  اجتماعی  معضلات  و  جرم  وقوع  از 
قضائیه  قوه  جدید  سال  ابلاغی  برنامه های  در 
و  اجتماعی  آسیب های  با  برخورد  ضرورت  بر 
پیشگیری از وقوع جرم مشهود توجه ویژه شده، 
بنابر این تقاضای ما از اعضای ستاد این است 
در اجرای برنامه های ابلاغی قوه قضائیه در زمینه 
پیشگیری از وقوع جرم اهتمام و جدیت مضاعف 

داشته باشند.
کاربری  تغییر  اینکه  بیان  با  نیارکی  صادقی 
 ۱۵ زنجان  استان  در  گذشته  سال  طی  اراضی 
درصد کاهش دارد، گفت: توجه به این موضوع 
در سال گذشته می تواند برای سایر استان ها الگو 
باشد و این امر نباید از افزایش دقت روز افزون و 

نظارت های ما بکاهد.
استان  جرم  وقوع  از  پیشگیری  ستاد  رئیس 
زنجان با تاکید بر استفاده از ظرفیت تبصره ۲ 
ماده ۱۰ قانون حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها 
در جلوگیری از تغییر کاربری اراضی افزود: این 
یک ظرفیت نهفته قانونی بود که در سال های 
آن  از  استفاده  با  ولی  بود،  مانده  قبل مغفول 
توانستیم با سرعت و هزینه کم جلو تغییر کاربری 
اراضی را گرفته شود و مصُر هستیم این ظرفیت را 
از ۴۵ درصد به ۵۰ درصد با رعایت موازین قانونی 

افزایش دهیم.
صادقی نیارکی افزایش آمار سرقت در استان 
اگرچه  گفت:  و  کرده  توصیف  کننده  نگران  را 
آمار افزایش سرقت در سایر استان ها نیز وجود 
دارد، ولی ما نباید نگاه مقایسه ای و عادی به این 
موضوع داشته باشیم، چرا که سرقت یک پدیده 
زشت و مذموم است و نباید در برخورد با این 
با  باید  بلکه  گیرد  تساهل صورت  پدیده مزمن 
قاطعیت و بدون اغماض با سارقین برخورد شود.
وی با تاکید بر ایجاد شعبه ویژه در دادسراها و 
محاکم استان برای برخورد سریع و خارج از نوبت 
با سارقین گفت: برخورد قاطع، سریع و بدون 
اغماض با سارقین از تأکیدات ریاست قوه قضائیه 
قضائی  دستگاه  از  شریف  مردم  درخواست  و 
روانی  و  مالی  جانی،  امنیت  که  چرا  می باشد، 
مردم در اولویت حاکمیت و قوه قضائیه می باشد.
رئیس کل دادگستری استان ساماندهی مراکز 
ستاد  اولویتهای  از  را  ضایعات  فروش  خرید 
محوریت شهرداری  با  جرم  وقوع  از  پیشگیری 
زنجان خبر داد و گفت: افرادی مجاز به خرید 
ضایعات هستند که دارای مجوز باشند و با مراکز 
و افرادی که بدون مجوز فعالیت می کنند باید 
دیگر  ضلع  چراکه  گیرد  صورت  قانونی  برخورد 
سرقت خریداران اموال مسروقه یا به اصطلاح 
برای  خریداری  اگر  می باشند  خرها  مال  عموم 
اموال مسروقه وجود نداشته باشد آمار سرقت 
نیز پایین خواهد آمد این پدیده به تجربه برای ما 

ثابت شده است.
برنامه های  وجود  به  اشاره  با  نیارکی  صادقی 
کلان در استان در برخورد با معتادین متجاهر 
خاطر نشان کرد: ولی ما نباید معطل و منتظر 
مجوز ماده ۱۶ باشیم، باید ظرفیت مراکز نگهداری 
از معتادین متجاهر را افزایش دهیم، چرا که یکی 
عمومی  ملاقات های  در  مردم  درخواستهای  از 
مسئولان قضائی در ماه مبارک رمضان برخورد 
با معتادین بود که پارک ها و فضای سبزی که 
گرفته شده  نظر  در  رفاه مردم  و  آسایش  برای 
تبدیل به جولانگاه و خرید فروش مواد مخدر این 
قبیل افراد شده است و ما با این موضوع برخورد 
خواهیم کرد، زیرا که برخورد با معتادین متجاهر 
پی  در  را  مردم  آسایش  و  آمار سرقت  کاهش 

خواهد داشت.

در  اصفهان  استاندار  مرتضوی  سیدرضا  دکتر 
این آئین ضمن گرامیداشت مقام جامعه کارگری و 
کارفرمایی، بیان کرد: از همه کسانی که امروز به 
کار  و کسانی که عظمت  نام گذاری شده  آنها  نام 
و جوهره حیات را خالصانه ارج می نهند؛ تشکر و 

قدردانی می کنم.
وی با اشاره به حضور ارزشمند اهالی رسانه در این 
آیین، افزود: همچنین از اصحاب قلم و رسانه که در 
حوزه ای فعالیت می کنند که مورد قسم واقع شده و 
تمام تلاش خود را برای امیدآفرینی در جامعه و بیان 
مطالبات اقشار مختلف از جمله کارگران و کارفرمایان 

به کار می گیرند کمال تشکر و قدردانی را دارم.
استاندار اصفهان اظهار کرد: سخن از کار که به 
میان می آید به یاد پیامبر اکرم اسلام )ص( و حضرت 
امیرالمومنین )ع( می افتیم که در راستای ترویج این 
فضا میان مردم کوشش می کردند. کار در منظومه 

فکری یک انسان موحد جایگاه بسیار والایی دارد.
دکتر مرتضوی عنوان کرد: ما نیز به عنوان خادمان 
جوهره  این  تا  کنیم  فراهم  را  شرایطی  باید  مردم 
ارزشمند در جامعه جاری و ساری باشد. به راستی 
که خدمت به خلق بخش عظیمی از مسیر تکامل 

حرکت معنوی انسان است.
وی با اشاره به مسائل و مشکلات جامعه کارگری، 
اظهار کرد: زمانی می توانیم مسائل این حوزه را رفع 
دید  با  کارفرمایی  و  کارگری  تشکل های  که  کنیم 
انصاف برای کاهش و رفع مشکلات راهکار دهند و 

برای اجرا پای کار بایستند.
استاندار اصفهان ادامه داد: بخشی از مشکلات 
این حوزه به دلیل عدم توازن و تعادل در بخش های 
مختلف است همچنین مقایسه آفت پیشرفت و کار 

خالصانه است.
با کمک به حوزه تولید ثروت آفرینی در جامعه 

ایجاد شود
دکتر مرتضوی متذکر شد: باید تلاش کنیم با کمک 
به حوزه تولید در همه بخش ها، زمینه های ثروت 
آفرینی را در جامعه فراهم کنیم تا پرداخت هایی در 
شأن جامعه تولید داشته باشیم. وی خاطرنشان کرد: 
با هوشیاری و ذکاوتی که در جامعه کارگری وجود 
دارد و با پشتکار، همدلی و نگاه جامع به مسائل 

اتفاقات مبارکی در کشور رقم خواهد خورد.
استاندار اصفهان با اشاره به نشست با نمایندگان 
دیدار  این  در  کرد:  بیان  استان،  کارگری  جامعه 
از  توجهی  قابل  که می توانیم بخش  کردیم  عنوان 
مشکلات جامعه کارگری را در اصفهانی که به بلوغ 

تصمیم سازی در کشور رسیده؛ رفع کنیم.
دکتر مرتضوی افزود: اصفهان قابلیت و ظرفیت 
این مهم را دارد که برای کاهش و رفع مشکلات، به 

سطح ملی راهکار ارائه دهد.
استاندار اصفهان با اشاره به اهمیت امیدآفرینی 
در جامعه، گفت: جریان تبلیغات رسانه ای در دنیا 
تا کلوخ خود را گوهر و گوهر ما را  تلاش می کند 
به دنیا گردو معرفی کند در این راستا چاره ای جز 
امیدآفرینی و جهاد تبیین نداریم زیرا امید جوهره 

حرکت در کشور است.
در  ما  جوانان  کرد:  خاطرنشان  مرتضوی  دکتر 
سالهای اخیر مرزهای علم و فناوری را در نوردیده اند 
و جریان دشمن در تلاش است تا این دستاورد و 

افتخارات را از سمت و نظر همگان پنهان کنند.
افتخارات  باید  کرد:  عنوان  اصفهان  استاندار 
کارگران،  بزنیم.  فریاد  مناره ها  بر  را  مملکت  این 
کارفرمایان، مهندسان و خادمان تولید این مرز و بوم 
برای خلق شرایط ایده آل در جامعه از جان و مال 
خود گذشتند و کشور را از چه شرایطی نجات دادند.
وضعیت  آخرین  خصوص  در  مرتضوی  دکتر 
تأسیس بیمارستان میلاد اصفهان، گفت: در سفر 

توافقی  استان  به  اجتماعی  تأمین  سازمان  رئیس 
میان شهرداری و سازمان شکل گرفت و کلنگ زنی 
بیمارستان میلاد انجام شد. جمع بندی نهایی توافق 
بین شهرداری و سازمان تأمین اجتماعی هفته آینده 
انجام و عملیات اجرایی بیمارستان میلاد آغاز خواهد 
شد. وی درخصوص جریان زاینده رود نیز اظهار کرد: 
ما زاینده رود را برای زیبایی اصفهان نمی خواهیم، از 
صحبت  کسانی که اینگونه تصور می کنند گلایه مند 
جاری  گرو  در  اصفهان  تمدن  حیات  زیرا  هستیم 

بودن زاینده رود است.
استاندار اصفهان افزود: زاینده رود امروز همچون 
خون در رگ های این تمدنی ما است. تهدید اول ما 
در مسئله آب، فرونشست و جبران کاهش سطح 
الزامی  را  زاینده رود  بودن  جاری  که  است  آبخوان 
کرده است. دکتر مرتضوی با اشاره به اینکه مسیر 
رشد تولید از همدلی همه افراد می گذرد، گفت: برای 
یکدیگر  با همکاری  باید همگی  تحقق شعار سال 
فعالیت کنیم و تنها با هدف خدمت به خلق مسائل 

را به پیش ببریم.
پالایشگاه  در  تجهیزات  ۹۵درصد  بومی سازی 
اصفهان در ادامه این همایش، دکتر محسن قدیری 
مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان در سخنانی 
ضمن تبریک روز جهانی کار و کارگر اظهار کرد: یکی 
اسلامی  انقلاب  پیروزی  از  پس  که  پدیده هایی  از 
شاهد آن هستیم، هدایت پروژه ها و صنایع توسط 
در  امروز  ما  و  است  بوم  و  مرز  این  همه  جوانان 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان این افتخار را داریم که 

بیش از ۹۵ درصد آن بومی سازی شده است.
وی گفت: رهبر انقلاب فرمودند بزرگ ترین مرگ 
بر آمریکا، کار است و جوهره جمهوری اسلامی ایران 
کار است چرا که طی این سال های پس از انقلاب با 
تحریم های ظالمانه ای روبرو بوده ایم و این موضوع 
را  خود  کشور  می توانیم  کار  با  که  می دهد  نشان 

سربلند کنیم.
افزود:  اصفهان  پتروپالایش  هلدینگ  مدیرعامل 

برنامه ریزی ما در پالایشگاه اصفهان، توسعه متوازن 
است که تا شش ماه آینده، همانطور که در سال 
گذشته بیش از هزار نفر از نخبگان استان را جذب 
اتفاقات خوبی را  کردیم، امسال نیز در این زمینه 
رقم زدیم. وی خاطر نشان کرد: این در حالی است 
که امروز هم با تحریم خارجی و هم با نارسایی های 
داخلی روبرو هستیم. به طور مثال در ۱۶ ماه گذشته 
خانه های  در  را  کارگر  هزار  از  بیش  کردیم  تلاش 
سازمانی ساکن نموده و بیش از ۹۰۰ نفر که تحصیل 
کرده بودند و مشکلات اداری داشتند موانع را برای 

آن ها رفعب کردیم.
با   ۱۴۰۵ افق  تا  ما  کرد:  تصریح  قدیری 
انجام  که  استراتژیکی  و  دقیق  برنامه ریزی های 
داده ایم ۲۰۰ مدیر خوب و ممتاز را به کشور تحویل 
فعالیت های  نیز  دیگر  زمینه های  در  داد.  خواهیم 
متنوعی نظیر فروش اوراق و…. در زمینه مهار تورم 
و جذب نقدینگی اتفاقات خوبی را رقم خواهیم زد تا 
در زمینه های فعالیتمان بتوانیم منویات رهبر معظم 
انقلاب، رئیس جمهور محترم و دیگر مدیران کشور 
را پیاده سازی کنیم. وی تأکید کرد: امیدواریم همه ما 
در زمینه پیاده سازی و اجرای برنامه هایی که موجب 

سربلندی کشور می شود بیش از قبل موفق شویم.
امنیت شغلی دغدغه کارگران است

مدیرکل  مداحی  میثم  مراسم،  این  ابتدای  در 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان ضمن 
تبریک هفته کار و کارگر در سخنانی اظهار کرد: 
کشور  کارگری  جامعه  در  مختلفی  مسائل  امروزه 
وجود دارد که این موارد در حال پیگیری است. یکی 
از موضوعاتی که دغدغه امروز کارگران است موضوع 

امنیت شغلی است.
وی گفت: بر اساس اصل سه جانبه گرایی، دولت 
در حال تلاش برای تحقق این امر است که در این 
کار  قوانین  از  برخی  اصلاح  به دنبال  دولت  راستا 
است. از سوی دیگر بالغ بر ۳۴هزار بازرسی موردی 
و ادواری از سوی اداره کار و رفاه اجتماعی استان از 

مجموعه کار و تولید استان انجام شده است که این 
آمار بسیار قابل توجه است.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان 
افزود: یکی از پارامترهای مهم برای ایجاد امنیت کار، 
این  که  است  کارگری  جامعه  قراردادهای  اصلاح 
موضوع نیز در حال پیگیری است. همچنین موضوع 
کل  اداره  در  نیز  کارفرما  و  کارگر  دعاوی  پیگیری 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی در حال پیگیری است و 
بنا داریم با برنامه ریزی های انجام شده تعداد دعاوی 

را به کمترین میزان ممکن برسیم.
وی خاطرنشان کرد: کارگران طبق فرمایش مقام 
معظم رهبری ستون فقرات تولید هستند و به همین 
خاطر جامعه کارگری باید در زمینه تغییر تعریف ها 
شدن  پویا  برای  کارگری  جامعه  توانمندی  برای 
مجموعه های تولیدی کمک کنند. یکی از اتفاقاتی که 
می تواند به امنیت شغلی کمک کند موضوع پیمان 
دسته جمعی است که در سال های گذشته مغفول 

مانده است.
مداحی تصریح کرد: تشکل ها با تخصصی که دارند 
می توانند در نقش کانون همگرایی ملی، واسط بین 
تشکل های  باشند.  کارگری  مجموعه های  و  دولت 
کارگری با بصیرت در حال انجام مأموریت خود یعنی 
کار و تولید هستند که از همین جا باید از همه این 

عزیزان تشکر کنیم.
وی تأکید کرد: یکی از رئوس برنامه هایی که امروز 
برای اجرای آن در خدمت شما هستیم، تقدیر از 
جامعه کارگری است که از ماه های گذشته فرایندهای 
داوری آغاز شده است. در پایان از همه عزیزانی که 
در مجموعه ادارات تعاون، کار و رفاه اجتماعی، این 
اقدامات را پیگیری کردند و پیگیر امور جامعه کارگری 

استان هستند تشکر می کنم.
گفتنی است؛ در پایان این نشست از منتخبین 
جشنواره امتنان از جامعه کار و تولید )کارگر ، گروه 
کار و واحد نمونه( استان با حضور استاندار اصفهان 

تجلیل شد. 

همزمان با روز جهانی کار و کارگر، با حضور جمعی از مدیران و جامعه کارگری استان در هلدینگ پتروپالایش اصفهان برگزار شد

جشنواره امتنان از نخبگان جامعه کار و تولید استان اصفهان
به گزارش روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش اصفهان، سی وچهارمین جشنواره امتنان از نخبگان جامعه کار و تولید استان اصفهان 
همزمان با روز جهانی کار و کارگر با حضور استاندار و جمعی از مدیران و جامعه کار و کارگر استان دوشنبه، ۱۱ اردیبهشت ماه ۱۴۰۲ به میزبانی 

هلدینگ پتروپالایش اصفهان برگزار شد.

با هوشیاری و 
ذکاوتی که در 

جامعه کارگری 
وجود دارد 

و با پشتکار، 
همدلی و 

نگاه جامع به 
مسائل اتفاقات 

مبارکی در 
کشور رقم 

خواهد خورد

معاون سیاسی استاندار آذربایجان غربی:

معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان غربی گفت:چهل و 
سومین دوره مسابقات بین المللی کشتی آزاد جام تختی به میزبانی 

ارومیه برگزار می شود.
رضا ابراهیمی در نخستین جلسه شورای ورزش استان در سال 
بین المللی افزود:  مسابقات  میزبانی  اهمیت  به  اشاره  با   ۱۴۰۲

میزبانی مسابقات کبدی قهرمانی جوانان جهان یک اتفاق بزرگ و 
تمرین خوبی برای مسابقات معتبرتر بود.

معاون استاندار آذربایجان غربی با اشاره به اینکه استان ظرفیت و 
توانمندی بالایی برای میزبانی رویدادهای بزرگ دارد، اظهار کرد: در 

بحث دیپلماسی ورزش باید این موضوع به جد پیگیر شود.
به گفته وی، باید با رفع کم و کاستی های مسابقات قبل و با توجه 
به اهمیت رشته کشتی، میزبانی مسابقات پیش رو به بهترین شکل 
انجام شود که برای تحقق این مهم همکاری همه دستگاه ها با اداره 
کل ورزش و جوانان ضروری است. وی ادامه داد: اهمیت مسابقاتی 
همه  بالاتر  آمادگی  و  گسترده تر  رسانی  اطلاع  نیازمند  کشتی، 
دستگاه ها را می طلبد و در این خصوص استاندار آذربایجان غربی از 

همه ظرفیت های استان برای کسب این میزبانی بهره گرفت.
ابراهیمی آماده کردن محیط و فضای شهری و همچنین آماده 
شدن برای بحث معرفی جاذبه ها و ظرفیت های گردشگری استان 

در مسابقات کشتی جام تختی را بسیار مهم دانست.
وی اضافه کرد: این رویداد می تواند در معرفی هر چه بهتر استان 

آذربایجان غربی و شهر ارومیه مؤثر است لذا باید برای اطلاع رسانی 
در همه شهرهای استان از ظرفیت رسانه ای کشوری و استانی بهره 
بیشتری گرفت. مدیرکل ورزش و جوانان آذربایجان غربی نیز با 
اشاره به میزبانی از ۹ مسابقه و رویداد ورزشی بین المللی در سال 
۱۴۰۱ گفت: حمایت های دلگرم کننده و همراهی بی نظیر استاندار 
از  شهری  و  استانی  مسؤولین  همراهی  و  استان  دوست  ورزش 

ورزش، انگیزه ما را برای تکرار این میزبانی شایسته بیشتر می کند.
سجاد بیرامی افزود: میزبانی دومین دوره مسابقات کبدی قهرمانی 
جوانان جهان به عنوان مهمترین اتفاق ورزشی سال گذشته استان 
با همراهی های انجام گرفته به بهترین شکل برگزار و موجب رضایت 

تیم ها و مهمانان حاضر شد.
وی با اشاره به رایزنی های انجام گرفته با فدراسیون های مختلف 
برای اعطای میزبانی مسابقات ورزشی به آذربایجان غربی ادامه 
داد: میزبانی مسابقات بین المللی کشتی آزاد جام تختی با تلاش و 
پیگیری استاندار ورزش دوست و موافقت رئیس فدراسیون کشتی 

به شهر ارومیه واگذار شد.

ومیه برگزار می شود مسابقات بین المللی کشتی آزاد جام تختی در ار

متخصص رادیولوژی و عضو هیئت علمی دانشگاه اهواز خبر داد
سی و هشتمین کنگره رادیولوژی ایران برگزار می شود

متخصص رادیولوژی و عضو هیئت علمی دانشگاه اهواز از برگزاری سی و 
هشتمین کنگره رادیولوژی ایران خبر داد.

مرتضی طهماسبی در نشست خبری سی و هشتمین کنگره رادیولوژی ایران 
اظهار کرد: این کنگره هر ساله از سوی وزارت بهداشت و با همکاری انجمن 
و  پرتونگاران  کشور،  رادیولوژیست های  که  می شود  برگزار  ایران  رادیولوژی 

گروه های پزشکی هسته ای در کنگره شرکت می کنند.
وی با اشاره به اینکه این کنگره مذکور شناسنامه دارد و امتیاز آن از سوی وزارت 
بهداشت تعیین شده است، عنوان کرد: هر ساله برای متخصصان رادیولوژی که 
در این کنگره شرکت می کنند، ۲۰ امتیاز در نظر گرفته می شود و علاوه بر آن برای 
سایر حوزه های رادیولوژی شامل پرتونگاران و پزشکان هسته ای نیز امتیاز محاسبه 

می شود که هر ساله قریب پنج هزار نفر در کنگره شرکت می کنند.
این کنگره ۲۷۰  بیان کرد: در  ایران  دبیر سی و هشتمین کنگره رادیولوژی 
سخنرانی، حدود ۲۵ تا ۳۰ پنل و ۵۰ کارگاه برگزار می شود که رادیولوژیست ها، 

متخصصان سایر رشته ها و تکنسین ها در آن شرکت می کنند.
طهماسبی، شعار امسال کنگره رادیولوژی ایران را »رادیولوژی، هنر، دانش و 
تکنولوژی« خواند و اظهار کرد: رشته رادیولوژی مرتبط با هنر است یعنی شخصی 
که خلق تصویر و تفسیر می کند باید هنرمند بوده و از دانش بالایی برخوردار 

باشد زیرا باید به همه حیطه های پزشکی تسلط داشته باشد.
متخصص رادیولوژی و عضو هیئت علمی دانشگاه اهواز با بیان اینکه در سالیان 
گذشته پیشرفت های شگرفی در بخش رادیولوژی داشته ایم، تصریح کرد: در 

سال های گذشته تمامی نوابغ و شاگردهای اول پزشکی عمومی رادیولوژی را به 
عنوان رشته اول خود انتخاب کرده و وارد این رشته شدند.

دبیر سی و هشتمین کنگره رادیولوژی ایران با اشاره به اینکه در تمام حوزه های 
رادیولوژی سخنرانی، پانل و کارگاه برگزار می شود، بیان کرد: این حوزه ها سر، 
گردن، مغز، مسائل تصویری مرتبط با قفسه سینه، پستان، شکم، اندام ها و 
تقریباً همه قسمت ها را پوشش می دهد که به دلیل حجم زیاد مطالب، هر 
ساله روی تم خاصی تاکید می شود. طهماسبی با بیان اینکه امسال تصویربرداری 
بیماری های زنان و مامایی، تصویربرداری بیماری های ماهیچه ای – عضلانی و 
هیبرید ایمیجینگ به عنوان تم های کنگره انتخاب شده اند، اظهار کرد: نیمی از 

جمعیت کشور را زنان تشکیل می دهند.
وی افزود: به سبب اینکه درگیر فیزیک کاری هستیم باید فیزیک حفظ شود، 
دردهای عضلانی، ناتوانی برای بالا رفتن سن، کمردرد و زانو درد مسائل مبتلابه 
تصویربرداری ماسکولان نقش  به خصوص  تصویربرداری  که  هستند  جامعه 
بسیار مهمی دارد و تاکید شده کارگاه های بسیاری در این خصوص برگزار شود.

گفت:  اهواز  دانشگاه  علمی  هیئت  عضو  و  رادیولوژی  متخصص 
هیبرید ایمیجینگ، تلفیق رادیولوژی با پزشکی هسته ای است که نقش بسیار 
مهمی در تشخیص و پیگیری سرطان دارد به همین خاطر هر دو نقش بسیار 
مهمی دارند. به گفته وی؛ کنگره رادیولوژی ایران در دو حوزه بازآموزی و نوآوری 

کاملاً موازی با هم کار می کند.
دبیر سی و هشتمین کنگره رادیولوژی ایران در خصوص اهداف کنگره عنوان 

کرد: اکثر رادیولوژیست ها نیاز دارند بعد از یک سال کاری پوست اندازی کرده 
و اطلاعاتشان را بروز کرده و با اطلاعات روز دنیا مواجه شوند، به همین خاطر 
کمیته علمی دانشگاه اهواز در یکسال کار مستمر سخنران های قابلی را در سطح 
کشور و خارج از کشور انتخاب کرده که با شرکت در بازآموزی ها خود را در سطح 

علمی روز دنیا نگه می دارند.
حضور دانش بنیان ها در کنگره رادیولوژی

طهماسبی گفت: هرساله در کنگره رادیولوژی ایران نوآوری هایی انجام می شود 
یعنی روش ها و چارت های جدید برای شرکت کننده ها بازگویی می شود.

افزود:  بخش پاراکلینیک است،  یک  رادیولوژی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
با پنل هایی که با سایر کمیسیون ها داشتیم، سعی کرده ایم تا تعاملات بین 
رشته ای را به شکلی مطرح کنیم تا بتوانیم چالش هایی را که با گروه های دیگر 

وجود دارد به نوعی پوشش دهیم.
متخصص رادیولوژی و عضو هیئت علمی دانشگاه اهواز، دستیاران را دیگر 
گروه هدف در کنگره مذکور خواند و بیان کرد: در کشور بین ۳۰۰ تا ۴۰۰ دستیار 
رادیولوژیست وجود دارد و در حال حاضر ۳۰۰ نفر دستیار رادیولوژیست در 
کشور در حال تحصیل در رشته رادیولوژی هستند؛ بنابراین قشر وسیعی نیاز 

به آموزش دارند.
کنگره  کنار  در  اینکه  بیان  با  ایران  رادیولوژی  کنگره  و هشتمین  دبیر سی 
رادیولوژی نیز کنگره پرتونگاران را داریم، گفت: اینها قشری هستند که به عنوان 
تکنسین در مراکز کار می کنند؛ بنابراین سالن، سخنرانی و کارگاه خاص خود 

را دارند که با حمایت انجمن رادیولوژی ایران که طیف وسیعی از کارشناسان 
هستند و نقش مهمی را در تصویربرداری ایفا می کنند.

وی، برگزاری نمایشگاه را بخش جنبی کنگره رادیولوژی ایران خواند و اظهار 
کرد: بسیاری از شرکت های دانش بنیان در کنگره شرکت می کنند که آخرین 
تکنولوژی های روز دنیا را به نمایش می گذارند و با توجه به شرایط مملکت سعی 

می کنند به هر طریقی تکنولوژی ها را وارد کشور کنند.
به گفته وی؛ علاوه بر رادیولوژیست و کارشناس ها، بیمارستان های مختلف 

کشور برای تهیه تجهیزاتشان تعامل داشته و از نمایشگاه بازدید می کنند.


